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Vi	  har	  för	  avsikt	  att	  popularisera	  och	  genomföra	  Dalahelgen	  i	  Leksand	  även	  i	  
höst	  och	  genom	  bättre	  framförhållning	  och	  tydligare	  upplägg	  hoppas	  vi	  kunna	  
göra	  denna	  helg	  till	  vår	  största	  och	  mest	  populära	  aktivitet	  under	  året.	  	  

Vi	  har	  också	  för	  avsikt	  att	  fortsätta	  arbetet	  med	  att	  ta	  in	  förskottsbetalningar	  till	  
alla	  tävlingar	  under	  kommande	  säsong.	  Det	  har	  under	  2016/2017	  mottagits	  
väldigt	  väl	  och	  endast	  ett	  fåtal	  spelare	  betalar	  kontant	  numera.	  	  

Vi	  kommer	  att	  göra	  en	  översyn	  av	  de	  tävlingar	  som	  har	  tappat	  ett	  stort	  antal	  
deltagare	  under	  säsongen	  och	  vidta	  åtgärder	  för	  att	  försöka	  popularisera	  dessa	  
igen.	  	  

Vår	  avsikt	  är,	  i	  enighet	  med	  Falu	  Bks	  motion,	  att	  försöka	  styra	  upp	  DM-‐Lag	  bättre	  
men	  här	  behövs	  mera	  och	  bättre	  uppbackning	  från	  både	  klubbar	  och	  deltagande	  
lag	  för	  att	  det	  ska	  fungera	  bättre	  kommande	  säsong.	  Vi	  vill	  självklart	  ha	  
klubbkval	  på	  flera	  orter	  och	  många	  deltagande	  lag.	  Eventuella	  avhopp	  i	  finalen	  
måste	  anmälas	  till	  DTL	  så	  snart	  det	  bara	  går	  så	  att	  nästa	  lag	  får	  chansen	  att	  
mobilisera	  sitt	  lag	  för	  medverkan	  i	  finalen.	  	  

Vi	  ser	  idag	  inget	  stort	  behov	  av	  att	  redan	  till	  hösten	  genomföra	  någon	  utbildning	  
i	  Dalabridgens	  regi	  utan	  låter	  detta	  bero	  till	  2018.	  Vidare	  kan	  sägas	  att	  vi	  med	  4	  
nya	  Steg-‐2	  TL	  kommer	  att	  försöka	  engagera	  dessa	  i	  distriktets	  tävlingar	  i	  den	  
mån	  de	  själva	  har	  tid	  och	  lust.	  	  

	  

	  

	  

	  

	  

Peter	  Johansson	  

Ordförande	  Dalabridgen	  

	  

	  


